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PROTOKÓŁ  Nr 24/2011 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 17 listopada  2011r.

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Zaproszeni goście:
1. Waldemar Banaszek – Z-ca Burmistrza
2. Mieczysława Kaska – pracownik ODR

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Bieżąca informacja o szkoleniach organizowanych przez ODR.
3. Sprawy różne i wnioski.
4. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1. Protokół nr 23/2011 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
08.11.2011r., został przyjęty. 
Ad 2. 
Pani Kaska Mieczysława poinformowała, iż w chwili obecnej rozpoczął się cykl 
spotkań szkoleniowych.

− 17 i 18 listopada 2011r. w Stryjkach dwudniowe szkolenie z zakresu 
komputerowego. Uczestnicy będą mieli możliwość zapoznania się z 
programami komputerowymi, które pomagają w zarządzaniu w 
gospodarstwie rolnym. Po zakończeniu szkolenia wszyscy uczestnicy 
otrzymają zaświadczenia,

− 21 listopada 2011r. w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu odbędzie się 
szkolenie, którego główną tematyką będą gospodarstwa agroturystyczne 
(m.in. jak wykorzystać i przekształcić własne gospodarstwo do 
prowadzenia agroturystyki), 
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− na 30 listopada 2011r., godz. 10.00 zaplanowane jest szkolenie dotyczące 
produktu tradycyjnego i regionalnego,

− 7 i 8 grudnia 2011r. organizowane jest szkolenie wyjazdowe do 
Poświętnego koło Płońska  na którym zostanie poruszony temat 
odnawialnych źródeł energii, technologii i funkcjonowania,

− grudzień 2011r. - dwudniowe szkolenie w Tłuszczu dotyczące zasad 
wzajemnej zgodności i wymogów jakie rolnicy muszą spełniać ubiegając 
się o dopłaty bezpośrednie.

Pani Mieczysława Kaska podziękowała wszystkim za złożenie dla jej osoby 
wniosku do Prezydenta RP o odznaczenie państwowe „Brązowy Krzyż 
Zasługi”. 28 listopada 2011r. wręczenie odznaczenia odbędzie się 28 listopada 
2011r. o godz. 13.00 w Urzędzie Wojewódzkim przez Wojewodę 
Mazowieckiego.

Radny Dariusz Kur odczytał treść pisma wraz z dołączonym do niego 
załącznikiem - projektem uchwały. Pismo zostało wystosowane przez 
Burmistrza Tłuszcza Pawła Marcina Bednarczyka do Rady Miejskiej w 
Tłuszczu w dniu 15 listopada 2011r. w związku z wyrażeniem pisemnej opinii 
każdej Komisji Rady odnośnie rezygnacji  z projektu polegającego na budowie 
instalacji do kompostowania odpadów biodegradowalnych i sortowni odpadów 
komunalnych w miejscowości Wólka Kozłowska - załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.

Radni Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług po zapoznaniu się z treścią pisma i  
projektu uchwały oraz po przeprowadzeniu dyskusji są zdania, że ostateczną 
decyzję w tej sprawie radni podejmą na spotkaniu przedsesyjnym po rozmowie z  
Burmistrzem Tłuszcza  Pawłem Marcinem Bednarczykiem. 

Radna Danuta Opłotna zwróciła się z następującym pytaniem do 
Wiceburmistrza. Czy dotychczasowa nazwa świetlicy socjoterapeutycznej  w 
Jasienicy zostanie zmieniona na środowiskową? W projekcie budżetu na 2012 
rok w dziale 92109 jest ujęta dotacja celowa dla Centrum Kultury w Tłuszczu na 
pokrycie kosztów utrzymania świetlic środowiskowych w miejscowościach 
Tłuszcz, Rysie i Jasienica. 

Wiceburmistrz Waldemar Banaszek w odpowiedzi poinformował, że Rada 
Miejska w Tłuszcza podjęła już stosowną uchwałę i wszystko jest ujęte w 
statucie Centrum Kultury. Tę sytuację należy uregulować wg właśnie statutu, 
gdyż świetlice w Dzięciołach, czy w Jasienicy nie mają swojego gospodarza, a 
ktoś powinien nadzorować ich działanie oraz osób w nich zatrudnionych. Będzie 
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wyznaczona osoba odpowiedzialna i prawidłowe funkcjonowanie świetlic. 
Oprócz tego wszystko będzie na takich samych zasadach jak dotychczas.

Radna Opłotna stwierdziła, że Burmistrz jest pracodawcą osób zatrudnionych w 
świetlicach i ma nad nimi nadzór. Pani Opłotna dodała również, że to 
mieszkańcy Jasienicy wyposażyli tę świetlicę i powinni zostać poinformowani 
dlaczego zmienia się jej nazwę, i na jakich zasadach będzie ona dalej 
funkcjonowała.

Z-ca Burmistrza zwrócił uwagę na fakt, że to Gmina utrzymuje świetlicę i 
zaznaczył, że nikt nie chce jej zamykać. Nikt nie chce zepsuć, ani zlikwidować 
tego, co obecnie funkcjonuje. Należałoby jeszcze porozmawiać z dyrektorem 
CK, aby i on przedstawił swoją koncepcję na temat jej funkcjonowania w 
przyszłości.

Pani Opłotna uważa, że pojawiają się takie niedomówienia, niejasności 
związane ze zmianą nazwy, dlatego też mieszkańcy obawiają się tego. Radna 
prosi o wyjaśnienie co pod tą nową nazwą się kryje i informację, czy naprawdę 
wymagana jest ona wymagana.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż zmiana ta jest konieczna, jednakże 
nie przeszkodzi w dalszym funkcjonowaniu świetlicy w Jasienicy na 
dotychczasowych zasadach. Były podjęte rozmowy z Burmistrzem i Księdzem, 
ta świetlica będzie istnieć i nie zostanie zlikwidowana. Nie ma znaczenia jaka 
będzie jej nazwa, najważniejsze, aby spełniała zadania takie jak teraz.

Radna Opłotna zaznaczyła, iż właśnie mieszkańcy chcieliby wiedzieć, jak ona 
będzie działała po zmianie nazwy. Tym samym obawiają się, że dorośli z 
różnych środowisk  również będą z niej korzystali. Dotychczas była ona dla 
dzieci nawet 5-letnie, które miały zagwarantowane  dożywianie, gdyż w szkole 
w Jasienicy nie ma świetlicy i takie miejsce zostało stworzone przy kościele.

Pan Waldemar Banaszek stwierdził, że jeśli mieszkańcy tego chcą to nie widzi 
w tym problemu, aby ta świetlica była tylko dla dzieci.

Radny Wójcik Henryk poprosił Z-cę Burmistrza o przybliżenie terminu 
przedłożenia radnym opinii prawnej wraz z wykładnią na temat umowy 
partnerstwa publiczno – prywatnego. Radny dodał, również, iż czas jest tutaj 
bardzo ważny, gdyż rozpoczęcie współpracy z inwestorem zapewni 
perspektywy rozwoju Gminy Tłuszcz. Pan Wójcik przedłożył wycinek z prasy z 
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Gazety Prawnej pt. „PPP-praca, pot i przyszłość” - załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu – odnoszący się działań partnerstwa publiczno – prywatnego.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż najwcześniejszy termin to około 15 
grudnia br., gdyż jest to poważna sprawa, która wymaga dokładnej i uważnej 
analizy.

Radna Opłotna Danuta zapytała Pana Banaszka, dlaczego do tej pory Wydział 
UGK nie udzielił odpowiedzi rolnikom, którzy złożyli wnioski o odszkodowania 
po deszczu nawalnym.

Z-ca Burmistrza poinformował, iż sprawdzi to. Prawdopodobnie rolnicy, którzy 
nie spełniali kryteriów już podczas wizji lokalnej byli informowani na bieżąco o 
tym, że się nie zakwalifikowali.

Radni zapoznali się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 
szkolnym 2010/2011 – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług wnioskuje o przygotowanie zestawienia  
obrazującego poziom nauczania poszczególnych szkół gminnych w stosunku do 
poziomu krajowego.

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług sugeruje, aby pomyśleć nad 
wprowadzeniem wymiany międzynarodowej uczniów ze szkół gminnych. Radni  
pytają jednocześnie, dlaczego nikt nie zainteresował się taką formą motywacji i  
nauki.

Radny Henryk Wójcik wnioskuje o oczyszczenie rowów pod przejściami  
kolejowymi na ul. Zasobnej i ul. Tłuszczańskiej w Chrzęsnem.

Radna Opłotna Danuta ponownie wnioskuje o wycięcie krzaków przy ul. Żytniej  
i o odtworzenie rowu na tej ulicy (osiedle Górki w Jasienicy).

Radny Henryk Wójcik zgłosił, że ten sam wykonawca co obecnie udrażniał i  
oczyszczał rowy  w zeszłym roku, a od ul. W. Karskiej w stronę lasu  rów jest  
niedrożny  z winy wykonawcy , a jest jeszcze rękojmia i należy zgłosić, aby firma 
ta naprawił to.

Radny Wojtyra Adam zapytał Z-cę Burmistrza, kiedy zostanie zrobiony wjazd 
do szkoły w Stryjkach. Radny zasugerował również, że jeśli są jakieś problemy 
z wyłonionym wykonawcą to należałoby zwrócić się do jakiegoś nowego. 
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Wiceburmistrz Banaszek poinformował, że interweniuje w tej sprawie u 
wykonawcy.

Radny Wojtyra również zapytał, czy na szykowanym obecnie parkingu przy 
PKP można byłoby zrobić obrzeża, gdyż nie ma wyraźnie zaznaczonej granicy 
w którym momencie kończy się jego powierzchnia.

Wiceburmistrz poinformował, że parking ten jest utwardzany na podstawie 
zgłoszenia, natomiast wykonanie obrzeży jest możliwe do wykonania tylko w 
ramach uzyskania pozwolenia na budowę, lecz to znacznie wydłuża procedurę.

Radny Dariusz Kur wnioskuje o udrożnienie rowów na odcinku od 
skrzyżowania w Wólce Kozłowskiej w stronę Dębinek.

Ad 3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Dariusz Kur 
poinformował radnych, iż rozmawiał z dyrektorem ZGKiM Mariuszem 
Dembińskim w sprawie przygotowania do zimowego utrzymania dróg 
gminnych. Uzyskał informację, że Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej ma zawarte stosowne umowy dot. utrzymania zimowego, ma 
zakupioną również mieszkankę solno-piaskową i w chwili obecnej czeka na 
dyspozycje. 

Radny Wojtyra zasugerował, że wszyscy radni i sołtysi powinni otrzymać od 
dyrektora Dembińskiego numery telefonów „alarmowych” osób 
odpowiedzialnych za koordynację akcji zimowej pod którymi można by było 
zgłosić potrzebę odśnieżenia. 
Wiceburmistrz poinformował, że osobami odpowiedzialnymi za prawidłowe 
przeprowadzenie akcji zimowego utrzymania dróg gminnych będą 
prawdopodobnie Piotr Gołoś i Mariusz Dembiński. 

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 05.12.2011r., godz. 8.30.
Na tym protokół zakończono.

                                                                    Przewodniczący Komisji 
Dariusz Kur 

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 21.11.2011r
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